

英国标准 BS 6807床垫，长沙发椅，床托阻燃测试

产品名称	英国标准 BS 6807床垫，长沙发椅，床托阻燃测试
公司名称	深圳市实测通技术服务有限公司
价格	.00/件
规格参数	测试周期:5-7天 寄样地址:深圳宝安 价格费用:电话详谈
公司地址	深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二单元705
联系电话	17324413130 17324413130

产品详情

Test item 测试名称:

Ignitability of Mattresses, Upholstered Divans and Upholstered Bed Bases with Flaming Types of Primary and Secondary Sources of Ignition

床垫，长沙发椅，床托阻燃测试

Test info 测试内容：

1) primary ignition sources 小火源

Flaming	Ignition Source
	2 Butane gas flame
	3 Butane gas flame
	4 Pine wood crib
	5 Pine wood crib
	6 Pine wood crib
	7 Pine wood crib

Sample Size 送样规格:

4 pieces of specimen for each ignition source with the rectangular in shape and of minimum size 450X350X nominal thickness of the finished mattress.

每种火源4件测试样品，最小尺寸为：450 x 350 x 成品标称厚度（mm）

2) secondary ignition sources 大火源

EN 597-1	Cigarette plus known bed covers1
EN 597-2	Match flame equivalent plus known bed covers1
Flaming	2 Butane gas flame plus known bed covers
	3 Butane gas flame plus known bed covers
	4 Pine wood crib plus known bed covers
	5 Pine wood crib plus known bed covers
	6 Pine wood crib plus known bed covers
	7 Pine wood crib plus known bed covers

Sample Size 送样规格:

4 pieces of specimen for each ignition source with the rectangular in shape and of minimum size nominal width of the mattress X1mX nominal thickness of the finished mattress.

每种火源4件测试样品，最小尺寸为：标称宽度 x 1m x 成品标称厚度

Lead time 测试周期: 常规 Regular service 10 working days

Others 其他信息：

Sample for reference 参考图片:

>Sample Report 报告样本：